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Generalforsamling i Thy Frilufts- Klatreklub onsdag den 20. marts 2024 
 

Dagsorden: 

1. Valg afstemmetæller 

2. Valg af dirigent 

3. Formandens beretning 

4. Regnskabsaflæggelse 

5. Godkendelse af budget 

6. Behandling af indkomne forslag 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant 

8. Valg af revisorer 

9. Eventuelt (Under eventuelt kan intet vedtages) 

 

Ad. 1: Valg af stemmetællere 

Morten blev valgt som stemmetæller 

Ad. 2: Dirigent 

Thorsten Birch Korsgaard blev valgt som dirigent.  

Han startede med at konstatere at indkaldelse til generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

Ad. 3: Formandens beretning 

Klubben købte Klitmøller Boulder. Bygningen skal bruges til noget andet. Vi skal derfor være ude senest 

august. Vi skal have den pillet ned og undersøgt om vi kan sælge den. 

Sommerferieaktiviteter var en succes. Gentages i år (2024). 

Medlemstal har været oppe 62. Faldet lidt igen. 

Vi har oprettet et juniorhold om onsdagen. God søgning i efteråret. Fremmøde efter nytår er faldet. 

Klubben afholdt Jubilæumsfest i november. Stor succes. Mange gæster. Hyggelig spisning. 

Ad. 4: Regnskabsaflæggelse 

Kassereren (Thorsten Birch Korsgaard) gennemgik regnskabet. 

Underskud på ca. 22.000 kr. Det meste af underskuddet skyldes køb af boulderen i Klitmøller. 

Udlejning har givet os et overskud på ca. 10.000 kr. 

Jubilæum kostede ca. 8.000 kr. 

Indtægter fra hjælp til Thy Race-løb udgjorde ca. 11.000 kr. 

Sommerferieaktiviteter: 4.400 kr. 

Regnskabet blev godkendt. 

Ad. 5: Budget 
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Som tidligere år ønsker bestyrelsen at arbejde med følgende princip: Der skal altid være penge til husleje på 
kontoen. 

Princippet blev godkendt. 
 
Ad. 6: Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

Ad 7: Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant 

Morten Valdemar Dahl, Jan André Skovgaard og Josef Slot er på valg til bestyrelsen. Alle genopstiller. Alle 

blev genvalgt. 

Bo Christensen er trådt ud af bestyrelsen. Der skal derfor vælges et nyt bestyrelsesmedlem. Julia 

Kretzschmar blev valgt.  

Flemming Søvndal Nielsen og Patrick Jonassen på valg som suppleanter. Begge genopstiller. Begge blev 

genvalgt. 

Thorsten Birch Korsgaard blev genvalgt som kasserer. 

Ad 8: Valg af revisorer 

Jette Hedegaard og Ove Nørgaard blev genvalgt som revisorer. 

Ad 9: Eventuelt 

Jan har tilbudt klatreaktiviteter i forbindelse Thisted Købstads 500-års jubilæum. 

Bestyrelsen opfordres til at undersøge mulighed for at etablere rapellebane på Snedsted Fjernvarmes 

lagertank. 

De højere udlejningspriser har ikke påvirket antallet af udlejninger. Så dem fortsætter vi med. 

Stina Bergholt Hraunfjörð vil undersøge muligheden for at lavet rutebyggerkursus. Der blev tilkendegivet 

interesse for deltagelse fra flere af de fremmødte. 

Snorre Liljegren er helt nyt medlem. Han har stor erfaring med rutebygning og vil gerne bygge ruter for 

klubben. 

Klatreforbundet har fremsat et forslag om at ændre primær bremse på sikringskurser fra ATC til 

assisterende bremser. Det fik en blandet modtagelse blandt de fremmødte. 

Der skal nedsættes et rutebyggerudvalg. Morten Valdemar Dahl og Snorre Liljegren vil gerne drive det. 

Årsmøde i klatreforbundet søndag de 21. april. Hvem har lyst til at deltage? 

 

 

 

                  /   - 2024                                    ___________________________________ 

                                                                            Dirigent Thorsten Birch Korsgaard 


